

FAWZI JAWAD

Date of Birth: 15TH February 1990

Place Of Birth: Casablanca, Morocco

Nationality: Moroccan

Playing Positions: Wing back & Wing forward

Present Club: Unattached

Youth Career: Raja Casablanca 2000-2011

Pro Career:

Height: 184cm

Weight: 74kg

stronger foot: Left

Language: Arabic, French and English



Style of Play

Originally a left back and naturally a left footed player, Fawzi is quite comfortable playing up field on both wings and combines great tactical awareness with technique. Very brilliant with the ball at his feet.



Intro.

Fawzi Jawad was a Moroccan Youth international haven played for the Moroccan U17, U19 and U21 teams. Has got a cultured left foot which he uses to a great effect in both defensive and offensive positions.

Fawzi is technically gifted and very strong on the ball. Very hard working player, with considerable pace and a very good goal scorer. Fawaz is excellent when playing as a wing back or wing forward but also very good as a full back and a midfielder. Now 27, Fawaz still has a lot of football in him, currently unattached after taking time off to study and acquire a degree. He has played in many youth tournaments both home and abroad and won several laurels.

Club	Country	Year	League	Games Played	Goals
	Morocco	14/15	Tier 2	23	13
	Morocco	13/14	Tier 2	30	15
	Morocco	12/13	Tier 2	25	0
	Qatar	11/12	Tier 2	33	10



Intro.

Fawzi Jawad était un havre international de jeunesse marocaine joué pour les équipes marocaines U17, U19 et U21. Il a un pied gauche cultivé qu'il utilise avec un grand effet à la fois dans des positions défensives et offensantes.

Fawaz est techniquement doué et très fort sur le ballon. Joueur très travailleur, avec un rythme considérable et un très bon buteur. Fawaz est excellent lorsque vous jouez en aile ou en avant, mais aussi très bien en plein dos et un milieu de terrain. Maintenant 27 ans, Fawaz a encore beaucoup de football en lui, actuellement célibataire après avoir pris le temps d'étudier et d'acquérir un diplôme. Il a joué dans de nombreux tournois de jeunes à domicile et à l'étranger et a gagné plusieurs lauriers.